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Årets aktiviteter til Generalforsamling  
søndag den 18-03-2023 kl. 10:00  
I Svallerup Forsamlingshus lille sal 

 

Dokumentet omhandler aktiviteter i 2022  

 

1. Økonomi 

• 2021 overskud          kr. 17.468,75 

• 2022 overskud          kr. 24.689,25 

• 2023 Budgetteret   kr.  -7.900,00 

• 31-12-2022 Egenkapital    kr. 40.701,64 

  

2. Medlemmer 

• Parceller(sommerhuse)  38/2022, ?/2023  

• Grundejerforeninger/vejlaug 9/2022, ?/2023 

• Storparceller(landbrug) 4/2022, ?/2023 

• Der mangler ca. 25% i betaling kontingent. Vi rykker for manglende 

betaling efter generalforsamling ved udsendelse af referat. Ved 

manglende betaling to på hinanden følgende år registreres tidligere 

medlemmer som udmeldt af vanløbslaget og modtager ikke 

opkrævning følgende år. 

• Stort set konstant antal medlemmer, men en del til og fra. Skal der 

laves en hvervekampagne? 

 

3. Møder 

• Bestyrelsesmøde i Holmen Vandløbslav 10-02-2022 

Behandlede emner: 

-Status klager 

-Regnskab 2021 

-Kontingent opkrævning 

-Planlægning generalforsamling 

  



 

 

• Deltagelse i Kalundborg Kommunes fællesmøde  

i vandsynsgruppen16-03-2022 

Behandlede emner: 

 -Vandsyn 

-Mødeaktivitet i forbindelse med den praktiske drift og -

vedligeholdelse af Å-løb i Kalundborg Kommune  

-Indhold udbud af arbejderne i forbindelse med 

vedligeholdelse af vandløbene.  

 

 

• Bestyrelsesmøde i Holmen Vandløbslav 19-03-2022 

Konstituering af bestyrelsen efter generalforsamling. 

Jørn Jørgensen  Formand 

 Jørgen Helge Johansen  Næstformand 

 Troels Andersen  Medlem 

 Erling Karlshøj  Medlem 

 Niels Regnersgaard (ref) Kasserer/sekretær 

 

• Møde hos VKST  01-11-2022 

Behandlede emner: 

-VKST mulighed for rådgivning efter tidligere rådgiver John 

Breving er gået på pension 

-Viser efter mødet at VKST ikke har mulighed for at tilbyde 

rådgivning på området. 

 

• Bestyrelsesmøde i Holmen Vandløbslav 21-11-2022 

Behandlede emner: 

-forberedelse til besigtigelse med overtaksationskommissionen 

-Skift af rådgiver fra VKST til Ejendomretten.dk/Claus Skov   

Madsen 

 

  



  

• Besigtigelse med Overtaksationskommissionen og efterfølgende 

møde på Kalundborg Rådhus 21-11-2022 

Behandlede emner: 

-Besigtigelse med overtaksationskommissionen 

- Besigtigelse blevet kort. Da der var snekaos. Så de fleste af 

over taksationskommissionens medlemmer var forsinkede. 

 - vi opfordrede til, at overtaksations kommissionen hjemviste 

sagen til Kalundborg Kommune på baggrund af manglende 

garanti for afvanding med pumpestation minimum, vil svarende 

til afvanding fra Holmen oprenset efter regulativet fra 1993 og 

manglende dokumentation for at det i afgørelsen beskrev 

bygværk ikke vil give mere vand i området. 

- Vi opfordrede ligeledes til at der skulle betales for ”våde hjul” 

så alle der benytter vejene i området også skulle bidrage til 

driften af pumpestationen. 

 

 

• Deltagelse i fællesmøde indkaldt af Tranemose Ålaug 07-12-2022 

Behandlede emner: 

 - Arbejdet med vandløb er ved at sygne lidt hen. 

- Hvert ålaug gav et kort referat om tingenes tilstand.  

- Bankernes håndtering af små foreningers konti.  

  



 

 

 

4. Status med Kalundborg Kommune  

Kalundborg Kommune har i forbindelse med 

mailkorrespondance sommer 2021, givet udtryk for at de ikke 

gør yderligere (Michel van der Linden og Christian Sabber) før 

der er en afgørelse af klagen til Miljø- og fødevareklagenævnet. 

De har dog modtaget et notat fra deres  

 

5. Status klagesager 

• Klage til Miljø- og fødevareklagenævnet over Kalundborg Kommunes 

afgørelse om pumpestationen 08-05-2019.  

Det ser ud til, at der ikke været nogen aktivitet på klagen fra 

2019 i Miljø- og fødevareklagenævnet. Der indsendt 

supplerende materiale til Miljø- og fødevareklagenævnet 14-10-

2021. I det supplerede materiale opfordres til på baggrund af 

den manglende projektgrundlag, at sagen hjemvises til 

kommunen med henblik på, at kommunen træffer en ny 

afgørelse. Vi har forespurgt på status på sagen i Miljø- og 

fødevareklagenævnet. Den gennemsnitlige behandlingstid 

oplyses til ca. 8 mdr. 

2022 Forespurgt til status 2 gange. Første svar var forventet 

afgørelse i 2022. Det er så senere opdateret til august 2023. 

 

• Klage til Overtaksationskommissionen over Kalundborg Kommunes 

afgørelse om pumpestationen 08-05-2019. 

Overtaksationskommissionen stadfæster efter besigtigelsen 21-

11-2022 taksationskommissionens afgørelse. Så hvis ikke sagen 

hjemvises til Kalundborg Kommune fra Miljø og 

fødevareklagenævnet skal der ikke betales for ”våde hjul”, men 

kun fra parceller med arealer under 1,6.      

   

    

 

Med venlig hilsen  

Bestyrelsen  


